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لیگ برتر فوتبال بانوان

شکست دوباره نماینده شیراز 

هفته ششــم لیگ برتر فوتبال زنان با برد شکست نماینده شیراز 
همراه بود. دیروز جمعه تیم  ایساتیس کران شیراز با هدایت پروانه 
خســروی میهمان پیکان تهران بود و سه بر یک تن به شکست 

داد.
همچنین تیم های ســپاهان اصفهان و خاتون بم به عنوان 2 تیم 
مدعــی قهرمانی رقابت های لیگ برتر فوتبال زنان در ورزشــگاه 
نقش جهان اصفهان برابر هم صف آرایی  کردند، آن هم در شرایطی 
که خاتون با تفاضل گل کمتر نســبت به شهرداری سیرجان در 
جایگاه دوم جدول بود و سپاهان اصفهان هم با یک امتیاز کمتر 

نسبت به 2 تیم کرمانی در رتبه سوم قرار داشت.
2 تیم نمایش پایاپای و جذابی را از خود به اجرا گذاشتند و تصور 
می شد، نبرد مدعیان قهرمانی لیگ با تساوی بدون گل به پایان 
برســد اما بهترین گلزن تاریخ لیگ برتر فوتبال زنان سرنوشــت 
مســابقه را تغییر داد و در واپسین دقایق بازی توانست گل بزند 
تــا خاتون بم با درخشــش و گلزنی زهرا قنبــری بتواند یکی از 
مهم ترین دیدارهای خود در نیم فصل نخست را با پیروزی پشت 
سر بگذارد و در نقطه مقابل، ســپاهانی ها بعد از شکست مقابل 
شــهرداری ســیرجان، دیدار برابر دیگر مدعی کرمانی را هم با 

شکست به پایان ببرند.
شهرداری ســیرجان دیروز در خانه پذیرای ملوان بندرانزلی بود 
و شــاگردان مریم جهان نجاتی با توجه به دوئل مدعیان در بازی 
همزمان، قصد لغزش برابر ملوان را نداشــتند. البته که ملوانی ها 
هــم در تلاش بودند تا فاصله یک امتیــازی خود تا صدر جدول 
را جبــران کنند و بعد از مدت ها مجدداً بتوانند به رتبه نخســت 
در لیگ برتر فوتبال زنان صعود کنند اما شــبنم بهشت و افسانه 
چترنور 2 ســتاره تیم فوتبال زنان شــهرداری سیرجان به روند 
فوق العاده خود در لیگ پانزدهم ادامه دادند و در همان 15 دقیقه 

ابتدایی کار را تمام کردند.
ســیرجانی ها در فاصله 4 دقیقه توانســتند با درخشش بهشت 
و چترنــور به 3 گل برســند تا در دقیقــه 12، نتیجه 3 بر صفر 
روی اسکوربورد ورزشگاه نقش ببندد! حملات ادامه دار شاگردان 
جهان نجاتی باعث شــد تا نیمه نخســت با برتــری 5 گله برای 
شــهرداری سیرجان به پایان برســد و در نیمه مربیان 2 تیم به 
تســاوی 1-1 رضایت دادند تا پرگل ترین برد هفته بازهم نصیب 
سبزپوشــان سیرجانی شود و آن ها بتوانند موقعیت خود در رتبه 

نخست جدول را تثبیت نمایند.

محبی باید از استقلال برود

ورزش 3/ مدیرعامل اســتقلال می گوید که باشگاه سانتاکلارا 
می خواهد محمد محبی را به پرتغال برگرداند.

یکی از مشکلات بزرگ در باشگاه استقلال، بحث پرداخت مبلغ 
قرارداد محمد محبی است. آبی ها نتوانستند در مدت زمان مقرر، 
قســط دوم  این بازیکن را به باشــگاه سانتاکلارا پرداخت کنند و 

اکنون آبی ها در وضعیت عجیبی قرار گرفته اند.
علی فتح الله زاده مدیرعامل اســتقلال با حضور در برنامه ورزش 
و مردم، به مشــکلات موجود برای حفظ محمد محبی پرداخت. 
او مدعی شــد که تیم پرتغالی هیچ کدام از شــرایط آبی ها برای 
پرداخت قسط دوم را قبول نکرده تا آن ها بتوانند وینگر بوشهری 

را به تیمشان برگردانند.
فتح الله زاده در گفت وگو با پیمان یوسفی و درخصوص مطالبات 
آبی هــا صحبت هایش را  این گونه مطرح کرد: حتی یک ریال هم 
از اسپانسر طلب نداریم. تنها مطالبات ما از AFC و انتقال بازیکن 
اســت. اگر همه آن را جمع کنید، یک میلیون دلار می شود. در 
حالی که ما پرونده اســتراماچونی، پادوانی، میلیچ، محبی و... را 

داریم.
او گفت: متأســفانه قرارداد را طوری بســته ایم که حرفی از پول 
نقــد نزده ایم. زمانی که می گوییم پول نقد نباشــد، باید حتماً از 
طریق بانک ارســال کنیم. با وجود بی پولی، 230 هزار دلار را از 
یک صرافی قرض گرفته ام. آن را فرســتاده ام ولی می گویند 90 
هزار دلار آن به حســاب ما آمده اســت. الآن پانزده روز است که 

نمی دانیم بقیه پولمان کجاست و داریم دنبال پول می گردیم!
وی ادامه داد: چون تحریم هســتیم، پول ارســال نمی شود. من 
می گویم یک گزینه پرداخت نقدی را در قرارداد می گذاشتید. با 
باشگاه سانتاکلارا تماس گرفتیم و گفتیم می توانیم مبلغ مذکور 
را تحویل ســفیر  ایران در پرتغال بدهیم؟ گفتند خیر. گفتیم به 
سفیر پرتغال در  ایران پرداخت کنیم؟ گفتند خیر. گفتیم کسی 
را بفرســتیم که پول را نقدی تحویلتان بدهند؟ باز هم می گویند 

خیر.
فتح الله زاده در پایان اظهار داشت: البته من هم جای آن ها باشم  
ایــن کار را نمی کنم، چون می خواهند قــرارداد را به هم بزنند و 
محبی را از ما بگیرند. متأســفانه در قرارداد  این گونه نوشته شده 
است. من آدمی  نیســتم که فرار کنم، چون من نتوانم باشگاه را 
درســت کنم، هیچ کس دیگری نمی تواند  این وضعیت را درست 

کند.

خداحافظی تلخ مولر از تیم ملی

تســنیم/ مهاجم باتجربه بایرن مونیخ بــه دوران حضورش در 
مانشافت پایان داد. تیم ملی آلمان پنجشنبه شب با وجود برتری 
4 بر 2 مقابل کاستاریکا، از صعود به مرحله یک هشتم نهایی جام 
جهانی 2022 بازماند. پس از  این مســابقه، توماس مولر تصمیم 
به خداحافظی از میادین ملی گرفت. وی پس از  این بازی اظهار 
داشت: لحظاتی باورنکردنی را کنار بازیکنان آلمان تجربه کردیم، 
اما  این آخرین بازی من برای  این تیم بود. حضور در تیم ملی برای 

من افتخاری بزرگ بود و در هر مسابقه با عشق به میدان رفتم.
آلمان برای دومیــن دوره متوالی از صعود به مرحله حذفی جام 

جهانی بازمانده است.

سرمربی محبوب استقلالی ها؛ 
گزینه غیرمنتظره تراکتور! 

ممکن است اســتراماچونی دوباره به  ایران برگردد. او که 
پیش تر سرمربی تیم استقلال بود در میانه های راه به دلیل 
مشکلات مالی اردوی  این تیم را ترک کرد. مربی  ایتالیایی 
در ادامه برای دست یابی به حق و حقوق خود از استقلال 
شکایت کرد که فیفا و دادگاه بین المللی ورزش رأی را به 
ســود  این مربی صادر کردند و از قرار معلوم استقلال باید 

بیش از یک میلیون یورو به استراماچونی پرداخت کند.
اســتراماچونی بعد از استقلال به تیم الغرافه رفت و با  این 
تیم در لیگ قهرمانان آســیا هم حاضر شد اما بعد از یک 
فصل و اندی حضور در  این تیم قطری به تازگی از سمت 

خود کنار گذاشته شده است.
از قرار معلوم او به طور جدی مورد توجه باشــگاه تراکتور 
قرار گرفته اســت و گویی در روزهــای آتی برای قرارداد 

نهایی به  ایران خواهد آمد.
مربــی  ایتالیایی با وجود ترک تهران و اســتقلال همواره 
از  ایرانی هــا به نیکــی یاد کرد. او حتی  ایــران را یکی از 
شــانس های صعود از گروه B برشمرد که  این امر محقق 

نشد.
استراماچونی قرار است جانشین قربان بردیف شود که با 

جدایی از تراکتور راهی تیم سوچی روسیه شده است.

خط ونشان شزنی برای ام باپه

فارس/ دروازه بان لهستان برای ستاره فرانسه در 
جام جهانی خط و نشان کشید.

شزنی دروازه بان یوونتوس و تیم ملی لهستان قبل 
از بازی با فرانسه در مرحله یک هشتم نهایی جام 
جهانی 2022 برای امباپه ســتاره خروس ها خط 

و نشان کشید.
شــزنی بعد از رقیب شدن با فرانسه در  این زمینه 
در مصاحبه با رادیو مونت کارلو، گفت: بدون شک 
فرانســه یکی از مدعیان اصلــی قهرمانی در جام 
جهانی 2022 به شمار می آید اما ما به عنوان یک 
تیم بهترین عملکرد را خواهیم داشــت تا بتوانیم 

به مرحله بعد برویم.
وی دربــاره این کــه کلید متوقف کــردن امباپه 
ســتاره فرانســه در بازی پیش رو چیست؟ گفت: 
مــن کلیــد متوقف کــردن امباپــه در  این بازی 
خواهم شد.کیلیان امباپه ستاره فرانسه تا  اینجای 
مســابقات جام جهانی با به ثمر رساندن 3 گل در 

رده دوم بهترین گلزنان قرار دارند.

سرمربی استرالیا :

آرژانتین را حذف می کنیم!

ورزش 3/ گراهام آرنولد با خوشــبینی بســیار زیادی از 
پیروزی اســترالیا برابر آرژانتین و راهیابی به یک چهارم 

نهایی جام جهانی صحبت کرد.
تیم ملی اســترالیا در آخرین بــازی مرحله گروهی خود 
توانســت 1-0 سوئیس را شکســت دهد و پس از فرانسه 
به عنوان تیم دوم راهی یک هشــتم نهایی شود. در ابتدا 
کمتر کسی تصور می کرد استرالیا در گروهی که فرانسه، 
دانمارک و تونس بودند، شانس صعود داشته باشد ولی تیم 

تحت هدایت گراهام آرنولد، معادلات را به هم زد.
آرنولد نســبت به حذف آرژانتیــن و صعود به یک چهارم 
نهایی نیز خوشــبین اســت و به خبرنگاران گفت:»البته 
که می توانیم برابر آرژانتین پیروز شــویم. ســال گذشته 
در المپیک توکیو 2-0 آرژانتین را شکســت دادیم و بازی 
امروز)شنبه( هم بازی بین یک تیم زردپوش و یک تیم آبی 
و ســفیدپوش است. یازده نفر برابر یازده نفر قرار خواهند 

گرفت و هر اتفاقی ممکن است در بازی رخ بدهد.«
آرنولد ادامه داد:»از همان ابتدا گفته بودم که می خواهیم 
صعود کنیم و برابــر بهترین ها بازی کنیم. ما یکی از 32 
تیم جام بودیم و حالا در بین 16 تا هستیم. دوست دارم 
با برزیل روبه رو شویم و امروز باید از سد آرژانتین که یکی 
از مدعیان بزرگ اســت، عبور کنیــم. می خواهیم به دنیا 
ثابت کنیم که اســترالیا چه کشوری است و چه فرهنگ 

ورزشی بزرگی دارد.«
فاصله اندک بین آخرین بازی گروهی و بازی یک هشتم 
نهایی:»فقط دو روز بین  این دو بازی فاصله اســت و همه 
چیز به ذهنیت بازیکنان و شور و اشتیاق تیم بستگی دارد. 
چیزی که تا به  اینجا نشان داده ایم، اتحاد تیمی  است. ما 
یک گروه متعهد و مســئولیت پذیر هســتیم و هر کسی 

نقش خودش را در تیم می داند.«

صفحه آرا: مریم نوذری دبیر سرویس: میثم محجوبی   shiraznovin_sports

 میثم محجوبی - گروه ورزش
مســابقات فوتســال بانوان کشورامســال دچار تغییر و 
تحولات جالب و عجیبی شد. تقسیم تیم ها به دو دسته 
و نــام گذاری عجیــب آن ها به »ســوپرلیگ« و »لیگ 
برتر« که شیراز هم در هر دو دسته نماینده دارد. مانند 
همیشه، هر دو تیم کمتر می برند، خیلی بیشتر می بازند 
و گل هــای زیادی هم دریافت می کننــد. اما به هرحال 
صرف حضور آن ها در بالاترین سطح ورزش کشور، یعنی 
درگیر شدن بچه های  این شهر با ورزش و کسب تجاربی 
کــه در آینده و با بهبود وضع مدیریتی و فراهم شــدن 

امکانات بهتر، می تواند به کسب نتایج بهتر منجر شود.
فصل هجدهــم لیگ برتر فوتســال زنــان در حالی از 
شــهریور ماه آغاز شــد که تعداد تیم ها کاهش یافته و 
امیدواری هایی وجود داشــت که  این امر بتواند ســطح 

کیفی رقابت ها را بالاتر ببرد. 
کاهش تعداد تیم ها، موضوعی اســت که می تواند تأثیر بسزایی در 
افزایش کیفیت لیگ برتر داشته باشد و از گلایه سرمربیان باشگاهی 
و بازیکنان فوتســال نیز بکاهد. کادر فنی و بازیکنان در فصل های 
قبل همیشه از تعداد زیاد تیم ها، تفاضل گل بالا و تفاوت در سطح 
بازی ها شــاکی بودند و  این موضــوع را یکی از عوامل پایین آمدن 
کیفیت لیگ برتر فوتســال زنان می دانستند. تیم های ضعیفی در 
 این رقابت ها حضور داشتند که با اختلاف فاحش نتیجه بازی را به 
تیم های بالای واگذار می کردند که  این امر از جذابیت لیگ کاسته 
بود. اما حالا هم شــاهد هســتیم که اختلاف گل زیادی در بعضی 

بازی ها وجود دارد.
در  این فصل تیم های پالایش نفت و آبادان، مس رفســنجان، بوتا 
پارس ایرانیــان، پیکان تهران، فرهان مــلارد، نصر فردیس، صنعت 
فجر شــیراز و شــرکت ملی و حفاری از 1۸ شهریورماه رقابت های 
خود را آغاز کرده اند. مسابقاتی که از نقطه نظر سرمربیان باشگاهی 

می توانست روزگاری انگیزه بازیکنان برای رسیدن به تیم ملی باشد؛ 
اما در سال های اخیر  این انگیزه در میان هیاهوی اختلاف در میان 
مسئولان فدراسیون فوتبال و حواشی  ایجاد شده گم شد. تیم ملی 
بدون هیچ اردو و مسابقه ای به سر می برد و  این بلاتکلیفی می تواند 
در آینده در کاهش انگیزه باشگاه ها برای تیم داری در فوتسال زنان 
مؤثر باشــد، به ویژه آنکه در فوتســال زنان برخلاف فوتبال بانوان 
مسابقات جام باشگاه های آسیا هم وجود ندارد و  این امر هم نقش 

پررنگی در کاهش انگیزه بازیکنان و نبود حامیان مالی دارد.
فدراسیون فوتبال هر چند در  این فصل تلاش کرده است تا تغییری 
در شــیوه لیگ برتر فوتســال زنان بدهد اما به نظر نمی رسد  این 

تحولات با نبود برنامه ریزی درست و بلندمدت نتیجه بخش باشد.
یکی از اعتراض های مشترک مربیان در رقابت های  این فصل، نسبت 
به مشخص نبودن تعداد کارت های بازیکنان، مربیان و همین طور 
عدم دسترســی عموم به جدول رسمی  مسابقات است. درحالی که 
 این مسابقات نه پخش زنده دارد و نه آمار آن در سایت فدراسیون و 

سازمان لیگ ثبت می شود، مسئولین برگزاری مسابقات 
از ارائه اطلاعــات کافی به تیم ها نیز خودداری می کنند 
و عملًا در ســازمان لیگ فوتسال  این وظیفه به شخصی 
محول نشده است تا با نزدیک شدن به هفته های پایانی 
مسابقات، نگرانی مربیان در خصوص محرومان مسابقات 

و   ایجاد ناعدالتی بیشتر شود.
همچنین، درحالی که بر اساس قانون، برگزاری مسابقات 
باید با حضور ناظر داوری و فدراســیون باشد، برخی از 
مســابقات فوتســال بدون حضور ناظر برگزار می شود و 
همین امر موجب اعتراض برخی از مربیان شــده است. 
عاطفه رضایی، ســرمربی مس رفسنجان که در روزهای 
گذشته به دلیل اعتراض به داوری با جریمه مواجه شده 
اســت، در همین خصوص می گوید که داوری ها مشکل 
دارد و دیــدار مــا بدون حضور ناظر برگزار شــد و گویا 
کمیته داوران ســطح قضاوت را آن قدر بالا می داند که 

نیازی به حضور ناظر نمی بیند.
نماینده شــیراز در هفته دوازدهم  این رقابت ها، ظهر دیروز)جمعه( 
بــه مصاف تیم حفاری خوزســتان رفت و در مقابــل میزبان خود 
به تساوی سه - سه دســت یافت.  این نخستین تساوی پویندگان 
صنعت فجــر در  این فصل بود. پویندگان در یازده بازی گذشــته 
تنها یک پیروزی کسب کرده و ده دیدار دیگر را به حریفان واگذار 
کرده بود. با احتساب سه گل دریافتی دیروز، تعداد گل های خورده 
نماینده شیراز به عدد ۸0 رسید، در حالی که  این تیم تنها 26 گل 

در 12 دیدار گذشته خود به ثمر رسانده است.
همچنین در هفته ششم لیگ برتر فوتسال بانوان که روز پنجشنبه 
برگزار شــد،  نماینده شیراز تن به شکستی سنگین داد. تیم پارس 
آرا که رقابت ها را خوب آغاز کرده بود، حالا روی نوار شکســت گام 
بر مــی دارد و  این هفته در خانه مقابل نماینــده هرمزگان، تن به 

شکست چهار بر یک داد.

در ارزیابــی صورت گرفته توســط فدراســیون 
پزشکی ورزشــی، هیئت پزشکی ورزشی فارس 
موفق به کســب مقام دوم در بین اســتان های 
گروه اول کشور  در سال 1400شد و به همین 
مناســبت لوح تقدیری با امضــاء دکترغلامرضا 
نوروزی رئیس فدراســیون پزشــکی ورزشی و 
توســط دکتر اشکان اردیبهشت دبیر فدراسیون 
به دکتر کاوه باشــتی اهدا شــد.گفتنی اســت 
هیئت پزشکی ورزشی فارس در سال های اخیر 
همواره در بین 3 استان برتر کشور بوده است.

دکتر اشکان اردیبهشت دبیر فدراسیون پزشکی 
ورزشــی در دیدار با رئیس و اعضای کمیته های 
هیئت پزشکی ورزشــی فارس و معاون ورزش 
اداره کل ورزش و جوانــان بــا بیــان  اینکــه 
فدراســیون از عملکرد هیئت پزشــکی ورزشی 

فارس رضایت دارد، گفت: هیئت پزشکی ورزشی فارس نماینده 
خوبی برای فدراســیون پزشــکی ورزشی اســت که در جنوب 

کشور به یک پایگاه قوی تبدیل شده است.
وی افزود: در هیئت پزشــکی ورزشی فارس ساختار سازی 
به شــکل خوبی صورت گرفته و امیدواریم کارهای خوبی 
که در هیئت اســتان فارس انجام شده و در حال اجراست 

در آینده نیز ادامه داشته باشد.
دکتر اشــکان اردیبهشــت بیان کرد: بســیاری از کارهای 
خوبی که در فارس انجام شــده می تواند در کل کشور نیز 

اجرا شود.
دبیر فدراســیون پزشکی ورزشی افزود: هیئت های پزشکی 
ورزشــی فعال مانند هیئت استان فارس بازوان خوبی برای 
ادارات کل می باشــند که در بخش هــای مختلف از جمله 
نظارت می تواننــد اطلاعات خوبی در اختیــار ادارات کل 

قرار دهند. همچنین خدماتی که هیئت های پزشــکی ورزشــی 
به ورزشــکاران می دهند باعث می شود تا ورزشکاران در صورت 

نیاز به خدمات پزشکی، دلگرم باشند.
به گزارش دفتر اســتان فارس پایگاه خبری تحلیلی پزشــکی 

ورزشــی  ایران، دکتر کاوه باشتی در نشست با 
دبیر، مســئول امور اســتان ها و رئیس کمیته 
خدمات درمان فدراســیون پزشــکی ورزشــی 
و همچنیــن معــاون ورزش اداره کل ورزش و 
جوانان فارس با اشاره به کسب مقام دوم کشور 
توســط هیئت پزشکی ورزشی فارس گفت: این 
موفقیت مرهــون تلاش همه همکاران اســت.
سرپرست هیئت پزشکی ورزشی فارس افزود:در 
هیئت پزشــکی ورزشی فارس تلاش می شود تا 
به تمامی  ورزشکاران بهترین خدمات ارائه شود 
که  این خدمات برای ملی پوشــان و ورزشکاران 
المپیکی به صورت ویژه تر می باشــد. وی ادامه 
داد:در ســال های اخیر تلاش شد تا ورزشکاران 
سازمان یافته و تحت پوشش  این هیئت افزایش 
یابند که متأسفانه کرونا  این روند را تحت تأثیر 
قرار داد اما پس از آن  این روند همچنان افزایش یافت، چنانکه 
امسال نســبت به ســال گذشــته 59 درصد افزایش عضویت 
ورزشــکاران در کمیته خدمات درمان را شــاهد بوده ایم. دکتر 
کاوه باشــتی ادامه داد:در طول هفته، پزشکان  این هیئت 
به صورت برنامه ریزی شــده به جامعه ورزش خدمات  ارائه 
می دهند و در زمینه های مختلف از جمله تغذیه، مشــاوره 
ورزشــی و همچنین روانشناســی خدمات ویــژه ای ارائه 
می شود.گفتنی است در  این نشست از دکترکاوه باشتی به 
دلیل کســب مقام دوم کشور توسط هیئت پزشکی ورزشی 
فارس در ســال 1400 در بین استان های گروه یک کشور  
و نویدعبداللهی فرد مســئول کمیته روابط عمومی  هیئت 
پزشکی ورزشــی فارس به دلیل کسب مقام نخست کشور 
در سال های 99 و 1400 در بین کمیته های روابط عمومی 

 تجلیل شد.

مهر/ سرمربی سابق تیم ملی فوتبال  ایران با بیان  اینکه در تیم کی روش 
بازیکنان »وفادار« بیشتر از »بهترین« بازیکنان بازی کرده اند، مدعی شد 

او می توانست با  ایران از مرحله گروهی جام جهانی صعود کند.
انتخابات فدراســیون فوتبال و انتخاب مهدی تاج به عنوان رئیس جدید 
 این فدراسیون در حالی برگزار شد که تیم ملی  ایران با دراگان اسکوچیچ 
به مسابقات جام جهانی صعود کرده بود. تاج در اولین اقدام، اسکوچیچ را 
در حالی که کمتر از سه ماه تا جام جهانی فرصت باقی مانده بود، برکنار 
کرد و کارلوس کی روش را که دو ناکامی  با تیم های کلمبیا و مصر تجربه 

کرده بود، به نیمکت  ایران بازگرداند.
اســکوچیچ در 1۸ بازی با  ایران صاحب 15 برد، یک تساوی و دو باخت 
شده بود و آمار قابل قبولی داشت. شاید به همین خاطر باشد که تماشای 
بازی های  ایران از پشت تلویزیون، هنوز برای اسکوچیچ قابل هضم نیست 
و در روزهای اخیر در برنامه های مختلف، همچنان بابت نحوه برکناری اش 
در برنامه های مختلف گلایه کرده اســت؛ به خصوص  اینکه  ایران در جام 

جهانی مقابل انگلیس و آمریکا شکست خورد و تنها برابر ولز پیروز شد.
اســکوچیچ بعد از باخت  ایران مقابل آمریکا و حذف تیم سابقش از جام 
جهانی، همچنان منتقد فدراســیون و تیم تحت هدایت کی روش بوده 
و اخیراً هم از ســن بالای تیم ملی به عنوان یکــی از دلایل ناکامی  یاد 

کرده است.
وی در تازه ترین گفت وگوی خود کی روش را متهم کرد که به »بازیکنان 
وفادار« بیشــتر از »بهترین بازیکنان« در جام جهانی بازی داده است. او 
همچنین مدعی شد که تیم ملی  ایران با او می توانست از مرحله گروهی 

صعود کند.
اسکوچیچ ابتدا درباره حضورش در برنامه های مختلف در طول مسابقات 
جام جهانی گفت: کمی خسته کننده است، حدود چهل بازی را در مدت 

زمان بسیار کوتاهی دیده ام.
وی درباره  اینکه آیا مســابقه ای بوده که نســبت به آن احساس خاصی 
داشته باشد؟ به تیم ملی  ایران اشاره کرد و افزود: سخت است قبول کنم 
که بعد از سه سال هدایت آن تیم و صعود به جام جهانی، در جام جهانی 

نباشم. در  ایران می گویند من آن ها را به جام جهانی بردم و الان می گویند 
 ایرانِ کی روش. تماشای  این موقعیت برایم سخت بود.

ســرمربی ســابق تیم ملی  ایران به ترکیب  این تیــم در جام جهانی هم 
پرداخت و تأکید کرد: بازیکنان وفادار، بیشــتر از بهترین بازیکنان بازی 

کردند.
وی سپس ســبک مربیگری کی روش و خودش را مقایسه کرد و یادآور 
شد: ما به عنوان مربی از نظر سبک بازی کاملًا متفاوت هستیم. کی روش 

هجومی  نیست؛ او بیشتر یک مربی دفاعی است.
اسکوچیچ ادامه داد: فکر می کنم  ایران خیلی ظرفیت بیشتری دارد و در 
نهایت با  این بازیکنان جدید، تیم پیرتر شده است. بازیکنان جوانی که من 

به تیم ملی آوردم و قرار بود انرژی جدیدی بیاورند، آنجا نبودند.
سرمربی ســابق تیم ملی همچنین مدعی شد که  ایران با او می توانست 
از مرحله گروهی صعود کند. اســکوچیچ گفت: متأسفم زیرا فکر می کنم 
فرصتی را برای چیزهای بزرگ از دست دادم. تقریباً مطمئن هستم که از 

مرحله گروهی عبور می کردیم.

اسکوچیچ :

اگر مانده بودم، ایران 
صعود می کرد

نتایج ضعیف تیم های شیرازی در لیگ برتر و سوپرلیگ فوتسال بانوان

قعرنشینی پویندگان و شکست سنگین پارس آرا

دبیر فدراسیون : هیئت فارس باعث دلگرمی جامعه ورزش استان است

کسب مقام دوم کشور توسط هیئت پزشکی ورزشی فارس
باشتی: موفقیت های کسب شده مرهون تلاش همه همکاران است


